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Onderwerp: Beantwoording vragen over Uw brief van :28 augustus 2020 Nummer IO~ 0~2Lj3
ventilatie van schoolgebouwen

Ons kenmerk : Toestel nr : 4 60

Huizen Uw kenmerk : Bijlagen

1 o SEP. 2020 Bij beantwoording van deze brief, graag datum, nummer en onderwerp vermelden.

Geachte leden van de gemeenteraad,

Op 28 augustus heeft mevrouw Leeuwin van de PvdA het College schriftelijke raadsvragen gesteld over
de ventilatie van schoolgebouwen in Huizen.

Grondslag
Op basis van artikel 47.4 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden
van de raad 2015 worden vragen van een raadslid door het college van burgemeester en wethouders
schriftelijk beantwoord en geadresseerd aan de gehele raad. De beantwoording van de vragen van de
PvdA wordt daarom met deze brief met u gedeeld.

Vragen
Hieronder leest u de door de PvdA gestelde vragen en de antwoorden daarop.

Vraag
1. Kunt u navraag doen bij de schoolbesturen van Huizen of er scholen zijn die problemen

hebben met het halen van de ventilatienormen t.o.v. het aantal kinderen in een klas?

Antwoord
Ja. Wij weten dat de scholen dit aan het uitzoeken zijn. Uit de brief die minister Slob op 12 augustus naar
alle scholen heeft gestuurd, blijkt dat scholen tot 1 oktober de tijd hebben om hun ventilatiesystemen te
controleren. Wij vragen de scholen ons op de hoogte te houden van de uitkomsten.

Vraag
2. Wat is voor de schoolbesturen de consequentie als de ventilatienormen niet worden

gehaald?

Antwoord
Als de normen niet gehaald worden dienen scholen nadere actie te ondernemen. Zij kunnen voor
informatie en advies hierover terecht bij hun sectorraden (PO-raad en VO-raad) en bij de GGD.
Daarnaast zijn de adviezen van het RIVM vertaald in een richtlijn speciaal voor scholen. Adviezen die
onder andere worden gegeven zijn het uitzetten van recirculatie van binnenlucht, het openzetten van
ramen en deuren en het luchten tussen de lessen door. Scholen kunnen voor het afstellen van hun
ventilatiesystemen contact opnemen met de betreffende leverancier.

N.V. Bank Nederlandse Gemeenten Den Haag • IBAN: NL24 BNGH 0285 0042 55 • BIO: BNGHNL2G



Gemeente Huizen
-vervoigbiad

Vraag
3. Welke rol en verantwoordelijkheid heeft de gemeente hierin?

Antwoord
Scholen zijn zelf verantwoordelijk voor de keuze, het onderhoud en een correcte werking van hun
ventilatiesystemen. Wij hebben de landelijke handreiking actief onder de aandacht gebracht bij de
schoolbesturen. Bij nieuwbouw of uitbreiding van schoolgebouwen (bij wet door de gemeente bekostigde
voorzieningen) hanteren wij de eisen uit onze Verordening Voorzieningen Onderwijshuisvesting (VVHO).
Hierin zijn de eisen uit Frisse Scholen Klasse B het uitgangspunt (dit is hoger dan het Bouwbesluit, dat
uitgaat van Frisse Scholen Klasse C).
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Aan: Het college van burgemeester en wethouders 
Van: M. Leeuwin, PvdA 
Betreft:  Schriftelijke raadsvragen betreffende het ventileren van schoolgebouwen; op grond van 

artikel 47 van het reglement van orde voor de vergaderingen en overige  
werkzaamheden van de raad  

Datum: 28 augustus 2020 

Geacht college, 

Op 12 augustus heeft de verantwoordelijk minister voor Basis en Voortgezet onderwijs een brief 
gestuurd aan alle scholen in Nederland. Hij gaat in deze brief onder andere in op de rol van ventilatie bij 
verspreiding coronavirus.  

Nu de kinderen weer naar school gaan, is er in de media een discussie op gang gekomen. Hierin komt 
naar voren dat in veel klaslokalen in Nederland de ventilatie niet goed genoeg is, wat de verspreiding 
van het coronavirus zou kunnen bevorderen. Volgens een onderzoek van de TU Eindhoven gaat het om 
een kwart van de scholen. In veel schoolgebouwen zijn ventilatiesystemen verouderd. Voor frisse lucht 
zijn zij afhankelijk van het openen van ramen.  

Op de scholen is er sprake van een concentratie van leerlingen in de klassen, gangen, lerarenruimten en 
gymzalen. Goede ventilatie volgens geldende normen kan dus van grote betekenis zijn om besmetting 
met het Corona virus te voorkomen. De rijksoverheid heeft scholen daarom gevraagd een analyse te 
maken van de ventilatiesystemen. Ouders en leraren maken zich zorgen over hun veiligheid.  

Ook de PvdA fractie maakt zich zorgen over de mate van ventilatie bij de scholen in Huizen. 

Daarom hebben wij de volgende vragen: 

• Kunt u navraag doen bij de schoolbesturen van Huizen of er scholen zijn die problemen hebben
met het halen van de ventilatienormen t.o.v. het aantal kinderen in een klas?

• Wat is voor de schoolbesturen de consequentie als de ventilatienormen niet worden gehaald?

• Welke rol en verantwoordelijkheid heeft de gemeente hierin?

Wij verzoeken u om schriftelijke beantwoording van deze vragen voor de raadsvergadering van 17 
september. Mocht dat onverhoopt niet haalbaar zijn, dan ontvangen we graag mondelinge 
beantwoording van deze vragen in de raadsvergadering van 17 september.   

Margot Leeuwin 
Fractie PvdA Huizen 
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